
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 19-11-2018 stillet følgende spørgs-

mål nr. 166 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra SF (Kirsten Normann Andersen). 

 

Spørgsmål nr. 171:  

”I forlængelse af de bebudede nedskæringer på fødselsområdet på Rigshospitalet be-

des ministeren oplyse, om servicen forventes nedskåret på alle landets fødesteder el-

ler om det kun er på Rigshospitalet? Svaret bedes venligst givet med henvisning til 

hver enkelte fødested på landets regionshospitaler. Der henvises til artiklen ”Rigs-
hospitalet nedlægger barselsafsnittet på Patienthotellet” bragt på www.dr.dk den 16. 

november 2018. ” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelse anmodet om bidrag fra Danske Regioner. 

Jeg vil på den baggrund besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modtaget 

og forventer at kunne gøre dette ultimo januar 2019. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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